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A felnőtté válás rítusa a szalagavató bál. Bánátban a katolikus kollégiumok éltetik ezt a 

szokást. 

Szombaton a nagybecskereki Szathmáry Karolina Leánykollégium és a muzslyai Emmausz 

Fiúkollégium 22 végzőse lehetett részese ennek az eseménynek. 

Hálaadó szentmisével kezdődött a szalagavató, a muzslyai Mária Szent Neve plébániatemplomban. 

A kollégisták és a szüleik jelenlétében Kalapis Sztoján atya megáldotta a szalagokat, melyeket 

utána, a fiúkollégiumban megtartott ünnepségen tűztek fel az érettségiző kollégisták. Ez még nem 

a végző búcsú a kollégiumtól, de a tanév vége gyorsan itt lesz. 

Király Petra, a Szathmáry Karolina leánykollégium érettségizője: "Itt ismertem meg a baráti köröm 

nagy részét és egy életre szóló barátságokat kötöttem itten. Sokat adott ez a kollégium a 

fejlődésemnek. Főleg az értelmi fejlődésnek, amit én nagyon tisztelek. Mivel szerintem ez az egyik 

legfontosabb, amit egy kollégium adhat. Nem csak étel, ital, hanem egy szellemi fejlődés, egy 

szellemi folyamat. És nagyon nehéz szívvel fogok megválni és nagyon örülök, hogy ennyire 

gyönyörű." 
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Kalapis Sztoján atya a fiatalokhoz szólva Szent Pált idézte, figyelmükbe ajánlva, hogy életükben a 

keresztény erényeket gyakorolják, mint az irgalmasság, a jóság, a szelídség a türelem, a szeretetet 

és a megbocsátás. 

"Nagyon szép, hogy ilyen eredményeket tudunk fölmutatni. És ők szintén elégedettek az egész 

folyamattal. Tavaly nem volt szalagavató, mivel járvány volt és akkor elnapoltuk és a tavalyi 

negyedikesek már nem is részesültek ilyen ünnepségben. De most ezek megmutatták, hogy kiválóak 

és akarják tovább vinni a lángot, a zászlót. Ennek nagyon örülök." 

 

Karl Jenő, a Szathmáry Karolina leánykollégium megbízott igazgatója köszöntőjében azt üzente a 

fiataloknak, hogy a felnőttséghez bátorság is kell, a boldogsághoz pedig a legfontosabb jónak lenni, 

jót tenni. Kifejezte abbéli reményét, hogy a kollégiumi élet visszatér a megszokott menetbe. 

"Ősztől beindultunk. Úgy tűnt, hogy normálisan fog bonyolódni az élet, de aztán csak jöttek 

bizonyos gondok. Megint csak a vírusra gondolok. Most is megszakad a tanítás. Ilyenkor a 

kollégium persze leáll. De, reménykedjünk, hogy ez volt az utolsó és eztán most már, hogyha ezt 

átvészeljük, akkor többet nem lesz, és normálisan működünk végre." 
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A végzősök nevében Móric Tina és Vereszki Szebasztián köszöntek el nevelőiktől és a 

kollégáiktól. A bálra pedig Rontó Márta vezetésével készültek. A szalagavatón bemutatták a bécsi 

keringőt, utána pedig következett nagykorúságuk első tánca a szüleikkel. 

Vereszki Szebasztián, az Emmausz fiúkollégium érettségizője: "Nagyon gyorsan elmúlt ez a négy 

év. Nem gondoltam volna, hogy ilyen gyorsan elmúlik. És itt vagyunk már a szalagavatón, ami egy 

nagy dolog a számunkra. És remélem, hogy a további években sok sikerrel fogunk járni." 

A katolikus leánykollégium 1995-től fogadja a leányokat, a muzslyai fiúkollégiumot pedig 2002-

ben nyitották meg. A két kollégiumban, átlagban mintegy 120 Nagybecskereken tanuló magyar 

középiskolás lakik. 
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